
Grajsko pobočje še ne bo videlo
sekir

Grajsko pobočje že dolgo čaka na ureditev in spomladi je bilo že
trdno odločeno, da bodo tam končno zapele sekire. A za zdaj je še
vse tiho. Tudi v Dogovorih smo napovedali dela na pobočju, kajti
ostarela in bolna drevesa ter zemlja brez podrasti že ogrožajo hiše
pod hribom.

In zakaj je vse skupaj zastalo? Eden od razlogov je tudi ta, da se pri
Rastu bojijo poseka na takšnih strminah. Zavarovati morajo tako
delavce kakor tudi hiše in spodaj živeče stanovalce. To pa ni lahko.
Rast ni ravno najbolje opremljen za takšne podvige. Zato se je obrnil
na gozdno gospodarstvo, a se je, kot kaže, nekaj zataknilo.

Videti je, da je vmes tudi cena, saj bi poseg veliko stal. A ne le cena.
Malce jih je strah tudi občutljivosti Ujubljančanov, saj je znano, da
poskočijo v zrak za vsako posekano drevo. Zato so pri Rastu posebej
sklenili, da bo posebna komisija določila vsako drevo posebej, ali naj
pade ali naj raste naprej. Tako grajsko pobočje še nekaj časa ne bo
videlo sekir. Ko jih bo, pa bo to najbrž povzročilo precejšen hrup.

Previdnost pri tem ne bo odveč. Preklemansko žalostno bi bilo, če
bi se lepega dne zbudili in zagledali pred seboj golo grajsko pobočje.
Po drugi strani pa bi nas še bolj zabolelo, če bi se podrlo kako drevo
in bi se zato sprožil plaz in za nameček povzročil še nesrečo pod
seboj. A. A.


